

Title (en)
CONTAINER FOR ENCLOSING CONTENTS THEREIN WITH CALENDAR FUNCTION AND VENDING MACHINE FOR SAID CONTAINER.

Title (de)
BEHÄLTER MIT KALENDERFUNKTION SOWIE VERKAUFSAUTOMAT FÜR SOLCHE BEHÄLTER.

Title (fr)
RECIPIENT POUR PRODUITS DIVERS AVEC FONCTION DE CALENDRIER ET DISTRIBUTEUR AUTOMATIQUE POUR DE TELS
RECIPIENTS.

Publication
EP 0596117 A1 19940511 (EN)

Application
EP 92911238 A 19920615

Priority
• JP 9200756 W 19920615
• US 73220491 A 19910718

Abstract (en)
A container for enclosing contents therein that can be used not only as such a container but also for quality control, health control, and life planning through a suitable combination of a calendar and one, or two or more pieces of information including production date, palatable period, horoscope, biorhythm, or only through a calendar, all the pieces of information including a calendar being printed on the surface of said container for enclosing contents therein. In addition, by providing a vending machine having indicating means corresponding to information printed on the surface of the container, any of containers for enclosing contents therein on the surface of which any of aforesaid pieces of information is printed can be freely selected.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un récipient pour produits divers, qui peut être utilisé non seulement comme récipient mais également avec une fonction de contrôle de la qualité, une fonction de contrôle sanitaire et une fonction de planification de l'emploi du temps grâce à une combinaison appropriée entre un calendrier et une ou plusieurs informations telles que date de production, durée de la saveur, horoscope, biorhythme, ou uniquement grâce à un calendrier, toutes ces informations y compris le calendrier étant imprimées sur la surface de ce récipient pour produits divers. En outre, grâce à un distributeur automatique comportant des indications qui correspondent aux informations imprimées sur la surface dudit récipient, on peut choisir librement n'importe lequel des récipients disponibles sur la surface desquels sont imprimées l'une ou l'autre des informations mentionnées ci-dessus.

IPC 1-7
B65D 25/20; B65D 5/42; B65D 35/02; G07F 9/00

IPC 8 full level
G07F 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65D 23/00 (2013.01 - EP US); **G07F 9/00** (2013.01 - EP US)

DOCDB simple family (publication)
EP 0596117 A1 19940511; EP 0596117 A4 19960124

DOCDB simple family (application)
EP 92911238 A 19920615